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قلعهنويي: فولاد را ببريم رکورد زدهايم!

سرمربی تیم استقلال گفت: فوتبال ما نیاز به الگوهایی مثل سپاهان و فولاد دارد. امیدوارم در بازی فردا مقابل فولاد که

حریف سرسختی است بتوانیم نتیجه لازم را بگیریم.

جام جم آنلاين: سرمربی تیم استقلال گفت: فوتبال ما نیاز به الگوهایی مثل سپاهان و فولاد دارد. امیدوارم در بازی فردا مقابل فولاد
که حریف سرسختی است بتوانیم نتیجه لازم را بگیریم.

امیر قلعهنویی در نشست خبری پیش از بازی تیمهای فوتبال استقلال و فولاد اظهار کرد: فوتبال نیاز به الگوهای مناسبی مثل سپاهان
و فولاد دارد. اینها به معنای واقعی باشگاه هستند و مابقی بیشتر تیمداری میکنند. امیدوارم پرسپولیس و استقلال هم روزی به
چنین شرایطی برسند. یادم هست که زمانی تیمهای والیبال استقلال و پرسپولیس با هم بازی میکردند و 15 هزار جمعیت به سالن

رفته بود. بنابراین باشگاهها باید تیمهای مختلفی داشته باشند، ساختار مالیشان درست باشد و به این سمت حرکت کنند.

وی درباره تیم فولاد ادامه داد: فولاد تیم جوان و دوندهای است که سه مهاجم سرعتی دارد. ما باید پل ارتباطی بازیکنانشان با
مهاجمان را قطع کنیم و نگذاریم مهاجمانشان تغذیه شوند. فولاد هم در هوا و هم روی زمین خطرناک است. البته ضعفهایی دارند

که ما با توجه به شرایط آب و هوایی مدتی روی آن کار کردهایم. امیدوارم مثل بازی استقلال برابر سپاهان این بازی هم خوب شود.

وی در واکنش به اینکه تعطیلات 10 روزه نیم فصل برای آمادگی استقلال کافی نخواهد بود گفت: این برنامهریزیها به فوتبال کمکی
نمیکند. در دقیقه 90 که تصمیم به برگزاری جام حذفی گرفتند. در گذشته، در نیم فصل تعطیلات زیادی داشتیم اما الان تنها 10 روز
فرصت است. از روزمرگی به ساعتمرگی رسیدهایم. البته بهروان در سازمان لیگ تلاش میکند اما اگر بخواهیم ورزشمان پیشرفت کند
باید از کشورهایی مانند ترکیه الگوبرداری کنیم. ترکیه در تورنمنتهای بینالمللی مختلفی شرکت میکند اما مسابقههای داخلیاش
هم طبق برنامه انجام میشود. در فرصت 10 روزه نیم فصل بازیکنان به خوبی ریکاوری نمیشوند. اگر وضعیت به همین گونه باشد
مثلا بازیکنی مثل جواد نکونام شاید نتواند در خردادماه که تیم ملی بازیهای حساسی دارد کارآیی الان را داشته باشد. به هر حال ما

سعی میکنیم بدون توجه زیاد به این مسائل کارمان را انجام دهیم و بازیکنان مصدوممان هم کم کم به تیم اضافه میشوند.

قلعهنویی درباره احتمال حضور بازیکنانی چون رضا عنایتی، احمد جمشیدیان و احسان حاج صفی در استقلال گفت: طبیعی است که
ما ضعفهایی داریم. من بعد از بازی با پیکان گفتم که به استقلال مد نظرم نرسیدهام. این ضعفها باید برطرف شود و یکی از راههای
آن هم جذب بازیکنان جدید است. هر بازیکنی نهایی شد آن را اعلام خواهیم کرد. اما تا قبل از آن چیزی نمیگوییم تا تیمها ناراحت

نشوند و به دردسر بیفتیم و آنها بخواهند بیانیه صادر کنند و... .

وی افزود: الان با قاسمپور در این باره صحبت میکردیم. ممکن است اعلام زودتر از قطعی شدن کار باعث به وجود آمدن کدورت شود.
اما در عین حال چند باشگاه با دو سه بازیکن استقلال صحبت کردهاند که ما مشکلی از این بابت نداشتیم و اجازه دادیم صحبتها

صورت بگیرد.

سرمربی استقلال در پاسخ به این سوال که تیم شما در گل نخوردن عملکرد خوبی داشته اما در گلزنی موفق نبوده و برای برطرف کردن
این ضعف چه برنامهای دارید گفت: گفتم که ما هنوز با استقلال مد نظرمان فاصله داریم. حتی ترجیح میدهم پیروزیهای با اختلاف
یک گل به جای یک برصفر دو بر یک تمام شود تا تماشاچیان بیشتر گل ببینند. من معتقدم یک مربی در نقل و انتقالات باید 11  12
امتیاز بگیرد. میگویند این تفکر سنتی است اما باید اضافه کنم در استقلال دو برنامه مطالعاتی و اجرایی داریم. در برنامه مطالعاتی
نفرات را انتخاب میکنیم و اول فصل روی چند بازیکن از جمله جباری، حساب کردیم که مثلا از هفته پنجم یا ششم به تیم ما اضافه
میشود. همچنین میدانستیم مشکلات مالی وجود دارد اما نه به این شدت. به این خاطر چندین بازیکن ما رفتند و در مجموع از
اهدافمان دور شدیم. تلاش میکنیم در نیم فصل مشکلات حل شود. اما با اینحال خوشحالیم که با همین بضاعت فعلی توانستهایم

امتیازهای خوبی بگیریم. اگر بازی با فولاد را ببریم رکورد کسب امتیاز در نیم فصل را هم میزنیم.

وی افزود: من تیم هجومی دوست دارم و قبول دارم موقعیتسازیهای ما کم شده است. با نفرات جدید شرایط مان بهتر میشود
ضمن اینکه مجتبی جباری هم از جام حذفی میتواند بازی کند. جانواریو هم بعد از کسب بهبودی کامل به ترکیب اضافه میشود.
استقلال برای موفقیت در سه جام پیش رو باید حداقل 18  19 بازیکن آماده داشته باشد. در بازی با پیکان بازیکنان آماده ما کم

بودند مثلا حنیف عمرانزاده مصدوم بود و ما دیدیم گنده است گفتیم حداقل بیا روی نیمکت بنشیند!

وی درباره قطعی شدن حضور محمدرضایی در استقلال گفت: من اطلاعی ندارم اما گفتم که اگر قطعی شود اعلام میکنم.
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وی در واکنش به اینکه پرویز مظلومی هم سال گذشته با استقلال قهرمان نیم فصل شد اما در پایان نتوانست شرایط را حفظ کند حال
شما برای اینکه استقلال در پایان فصل هم صدر جدول باشد چه برنامهای دارید؟ گفت: مظلومی مربی زحمتکشی است اما من درباره
تیم پارسال صحبت نمیکنم. ما تلاش میکنیم این اختلاف امتیاز کنونی را حفظ کنیم. از باشگاه هم تشکر میکنم که در یارگیری
فعالیت بیشتری را شروع کردهاست. ما نباید به امتیازات فعلی دلخوش کنیم و باید با حفظ این اختلاف برای استقلال حاشیه امنیت

ایجاد کنیم.

وی در پاسخ به سوال خبرنگاری که پرسید براگا مربی برزیلی بود که شما چندین بار تیمش را شکست دادید اما اکنون او را یکی از
کاندیداهای سرمربیگری تیم برزیل میبینیم اظهار کرد: او یک تیم خاکی گرفته بود. چهار بازی با آنها انجام دادیم که همراه با
استقلال یک بار با تساوی 2  2 و یک بار به تساوی یک بر یک رسیدیم. با سپاهان هم سه بازی با آنها انجام دادیم که 9 گل زدیم.

فکر میکنم تیم کنونی براگا در لیگ برزیل اول یا دوم است. من شبها که خوابم نمیبرد لیگ برزیل تماشا میکنم!

قلعهنویی با خنده و کنایه گفت: به ما میگویند سنتی و آن بازیهایی که با تیم براگا انجام دادیم حتما بینالمللی نبوده است.

وی در پاسخ به این سوال که اگر جانواریو بهبودی کامل پیدا نکند از لیست استقلال حذف میشود گفت: طبیعتا همین خواهد شد.
البته من هر روز به کیلینیک سر میزنم و از جانواریو اطلاعات کافی دارم. علائم میگوید که او رو به بهبودی است. اما به هر شکل اگر

مشکلی برای حضورش در ترکیب باشد این حق طبیعی باشگاه خواهد بود که او را از لیست حذف کند.

قلعهنویی در پایان با اشاره دوباره به تیم فولاد گفت: فولاد مربی باکلاسی دارد که از تجارب بالایی بهره میبرد. او با فولاد نتایج خوبی
گرفته و تیم بابرنامهای را تشکیل داده است. ما بازی سختی برابرشان داریم و امیدوارم این بازی زیبا شود. (ايسنا)
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